

11-8-18

This is a message from James Ward Elementary School. There is no school on Monday for Veterans Day. On Tuesday, the 2nd graders will go on a walking field trip to Chinatown Library. Our 4th & 5th grade students will participate in a field trip at the Chicago Blackhawks practice ice skating facility. Wednesday is Report Card Pick Up day from 12-3 PM and 3:45-6 PM . There is no school for students on Wednesday. On Thursday James Ward alumni will come back for our annual High School Alumni Fair. Friday is Fall Picture Retake Day. Saturday, November 17th is our annual Harvest Festival, in loving memory of Anna Lopez.

If you received an absence notice, please fill out the reason for your child's absence and submit to main office. Please make sure that you submit your Family Income Form to the main office. Last but not least, we have raised \$10,027.07 from our Walk-a-thon. Thank you all so very much for your generosity and support! Have a great weekend!

家长们好！下面是华德小学的通知。下星期一是退伍军人节，学校不上课。星期二，二年级学生将步行前往唐人街图书馆。我们四年级和五年级的学生将旅行前往芝加哥黑鹰队的冰球场馆练习滑冰。星期三是成绩报告卡领取日，时间为中午 12-3 点和下午 3:45-6 点。星期三学生不上课。星期四，华德小学的校友们将回学校参加我们一年一度的高中校友会。星期五是秋季照片重拍日。11月17日，星期六，是我们一年一度的丰收节，以纪念安娜·洛佩兹女士。

如果您收到了缺勤通知，请填写您的孩子缺席的原因，并交给办公室。请确保您向办公室提交了家庭收入表。最后也很重要，我们从我们的“慈善步行”活动中筹集到了 10 027.07 美元。我们非常感谢大家的慷慨和支持！

祝大家周末愉快！